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Ερώτησα πολλές φορές και τον γερο-Ιωσήφ πως έφτασε σ’ αυτήν την κατάσταση.

Λέει: «Να σου πώ.

Εβάθυνα τόσο πολύ στο «γνώθι σαύτόν».

Τί είσαι σύ;

Τίποτες, ούτε ένα σκουλίκι δεν είσαι.

Τίποτε.
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Ήρθε η χάρις, σε σήκωσε, έγινες άγγελος· έφυγε η χάρις, εγύρισες εν αύτω».

Ναι, αλλά δεν μου λές, πως μπορούμε να προσελκύσουμε τη χάρη;

 

Πηγή: Γέροντας Εφραίμ Κατουνακιώτης, Έκδοση Ι. Ησυχαστηρίου «Άγιος Εφραίμ» 
Κατουνάκια Αγίου Όρους, Α’ έκδοση 2000.


